
Protokół z XXX Sesji  

Rady Gminy Goczałkowice-Zdrój 

z dnia 24 sierpnia 2021 r. 

 

 

Obrady w trybie zdalnym rozpoczęto 24 sierpnia 2021 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 

15:46 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 11 członków. 

Obecni: 

1. Michał Cebula 

2. Norbert Czernecki 

3. Michał Czernek 

4. Łukasz Hanke 

5. Zbigniew Jacek 

6. Krzysztof Kwaśny 

7. Tadeusz Lazarek 

8. Monika Młodzik 

9. Monika Nikiel 

10. Izabela Ogierman 

11. Piotr Pająk 

12. Małgorzata Paszek 

13. Rafał Polok 

14. Krystyna Świerkot-Żmij 

15. Marian Wróbel 

 

1. Otwarcie sesji 
 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył sesję i przywitał zebranych. 

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad 
 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził prawomocność obrad. 

 

3. Odczytanie porządku obrad 
 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał porządek obrad sesji. 

 

4. Pisemne zgłaszanie interpelacji 
 



Żaden z radnych nie złożył interpelacji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy ogłosił 5 minut przerwy. 

 

5. Wręczenie odznaczeń „zasłużony dla Województwa Śląskiego” dla strażaków 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Goczałkowicach-Zdroju 
 

Jacek Świerkocki, przewodniczący „Kapituły Odznaki Honorowej za Zasługi dla 

Województwa Śląskiego” przyznał, że strażacy to najbardziej doceniana grupa wśród osób, 

które otrzymują to najwyższe odznaczenie, które Sejmik Województwa Śląskiego może 

przyznać. Pogratulował strażakom z OSP Goczałkowice-Zdrój pasji, poświęcenia, dbałości o 

mienie, a także zdrowie i życie mieszkańców tej gminy. J. Świerkocki przekazał 

podziękowania od marszałka Jakuba Chełstowskiego oraz Jana Kawuloka, przewodniczącego 

Sejmiku Województwa Śląskiego. 

Srebrne Odznaki Honorowe za Zasługi dla Województwa Śląskiego otrzymali: Ewa Brańka, 

Tadeusz Piszczek, Adam Sodzawiczny (w jego imieniu odznakę odebrał Jerzy Sodzawiczny) 

oraz Jan Szema. 

Za służbę na rzecz społeczności lokalnej gminy Goczałkowice-Zdrój strażakom podziękowali 

wójt Gabriela Placha oraz Tadeusz Lazarek, przewodniczący Rady Gminy.  

Przewodniczący Rady Gminy ogłosił 5 minut przerwy. 

 

6. Przedstawienie aktualnej sytuacji w Uzdrowisku Goczałkowice-Zdrój 
 

Barbara Duc, dyrektor Zespołu Sanatoryjno-Szpitalnego Rehabilitacji Narządu Ruchu 

„Gwarek” przedstawiła sytuację w placówce. Poinformowała, że stan pacjentów jest pełny. 

Liczy, że jesienna fala nie będzie już aż tak dotkliwa. Problemem jest tzw. odrabianie 1/12, 

czyli tego, co „Gwarek” otrzymał w ubiegłym roku na poczet ciągłości działania w związku z 

pandemią. Obecnie NFZ domaga się nadrobienia tego lub zwrotu. O ile w rehabilitacji 

leczniczej uda się nadrobić do końca roku. Jednak w lecznictwie uzdrowiskowym nie ma na 

to szans. Gmina była wyłączona z działalności uzdrowiskowej przez prawie rok, z powodu 

lokalizacji w Goczałkowicach izolatorium. Określiła, że sytuacja nie jest zła, bywało gorzej. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Zbigniew Jacek 

Radny Zbigniew Jacek podziękował pani dyrektor za to, że zgodziła się uczestniczyć w sesji. 

Chciałby zacieśnić kontakty z „Gwarkiem”, zorganizować w placówce posiedzenie Komisji 

Uzdrowiskowej. Dyrektor Duc zaprosiła komisję do „Gwarka”. 

Jarosław Wieszołek, prezes Uzdrowiska Goczałkowice-Zdrój przyznał, że zadaniem 

priorytetowym na ten moment jest projekt pn. „Inhalatorium z Eko-zakątkiem w 

Goczałkowicach-Zdroju”, który bierze udział w budżecie obywatelskim województwa 

śląskiego. Celem jest uporządkowanie zalesionego terenu pomiędzy ul. Borowinową a 

Uzdrowiskową. Planuje się tam budowę całorocznej, hybrydowej tężni solankowej 

(inhalatorium oraz tężnia), wiat samochodowych wyposażonych w stanowiska ładowania 

samochodów elektrycznych, rowerów i hulajnóg, zasilanych instalacją fotowoltaiczną. Projekt 



zakłada także powstanie ścieżek ekologicznych, zbiornika wody deszczowej, poletek 

doświadczalnych, mających na celu weryfikację możliwości wykorzystania borowiny 

pozabiegowej, domków dla jeży i hoteli dla owadów, budek lęgowych dla ptaków i 

nietoperzy, poidełek i innych elementów przyjaznych rodzimej faunie, a także „żywego” 

ogrodzenia studni głębinowej. Głosowanie w budżecie obywatelskim ruszy 1 września za 

pośrednictwem strony internetowej. Prezes przyznał, że liczy na współpracę w zakresie 

promowania projektu. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Zbigniew Jacek 

- Michał Czernek 

- Krzysztof Kwaśny 

 

Radny Zbigniew Jacek zapytał, jaka jest sytuacja finansowa uzdrowiska? Prezes Wieszołek 

powiedział, że sytuacja jest trudna ze względu na pandemię. Spółka jest w procesie 

restrukturyzacji, funkcjonuje w ramach planu restrukturyzacyjnego. Celem jest 

kontynuowanie działalności w zakresie działalności podstawowej (lecznictwo uzdrowiskowe, 

rehabilitacyjne, poradnie). 

Radny Michał Czernek przyznał, że jesteśmy w połowie kadencji, a jest trzeci prezes 

uzdrowiska. Poprosił o uspokojenie, że uzdrowisko nie upadnie, a restrukturyzacja nie wiąże 

się ze zwolnieniami. Prezes uzdrowiska powiedział, że kontynuowanie działalności 

przedsiębiorstwa uzdrowiskowego jest niemożliwe bez stabilizacji pracowniczej. 

Realizowane są świadczenia zdrowotne w ściśle określonych rygorach prawnych, 

wynikających z zawartych kontraktów z NFZ. Atutem spółki jest potencjał pracowniczy. 

Przyznał, że cieszy się, że może kontynuować ścieżkę zawodową w tym miejscu i dać 

możliwość rozwoju przedsiębiorstwa. Rozpoczynamy dialog prowadzony z samorządem. 

Radny Czernek poprosił o wyartykułowanie, że spółce nie grozi upadłość i że nie będzie 

zwolnień. Prezes powiedział, że podejmowane są działania wynikające z kodeksu spółek 

handlowych, które są odzwierciedleniem trudnej sytuacji uzdrowiska. Nie da się realizować 

świadczeń bez zapewnienia ich realizacji przez pracowników. Celem zarządu jest 

dostosowanie oferty do uwarunkowań zewnętrznych. Prezes powiedział, że z uznaniem 

obserwuje portfel świadczeń realizowanych w tym podmiocie. Uznał, że to potencjał, który 

należy wykorzystać.  

Radny Krzysztof Kwaśny zapytał o projekt w budżecie obywatelskim: jaki jest plan, gdyby 

nie udało się pozyskać środków? Prezes Jarosław Wieszołek powiedział, że to inwestycja 

celowa. Jeśli nie uda się pozyskać środków z budżetu obywatelskiego, będą poszukiwane inne 

źródła finansowania dla realizacji tego przedsięwzięcia.  

 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o nieodczytywanie projektów uchwał w całości. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
nieodcztywania projektów uchwał w całości .  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 



Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Michał Czernek, Zbigniew Jacek, Krzysztof Kwaśny, Tadeusz Lazarek, Monika Młodzik, 

Monika Nikiel, Izabela Ogierman, Piotr Pająk, Małgorzata Paszek, Rafał Polok, Marian 

Wróbel 

NIEOBECNI (4) 

Michał Cebula, Norbert Czernecki, Łukasz Hanke, Krystyna Świerkot-Żmij 

 

a) zmiany Uchwały Nr XXIII/145/2020 Rady Gminy Goczałkowice-Zdrój z dnia 15.12.2020r. 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Goczałkowice-Zdrój na lata 

2021-2031 

 

Projekt uchwały przedstawiła skarbnik Barbara Kwiatoń. 

Projekt uchwały pozytywnie zaopiniowały Komisja Gospodarki i Finansów, Komisja Oświaty 

i Spraw Społecznych oraz Komisja Uzdrowiskowa. 

 

Głosowano w sprawie: 
zmiany Uchwały Nr XXIII/145/2020 Rady Gminy Goczałkowice-Zdrój z dnia 15.12.2020r. w 

sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Goczałkowice-Zdrój na lata 

2021-2031.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Michał Czernek, Zbigniew Jacek, Krzysztof Kwaśny, Tadeusz Lazarek, Monika Młodzik, 

Monika Nikiel, Izabela Ogierman, Piotr Pająk, Małgorzata Paszek, Rafał Polok, Marian 

Wróbel 

NIEOBECNI (4) 

Michał Cebula, Norbert Czernecki, Łukasz Hanke, Krystyna Świerkot-Żmij 

 

b) zmiany uchwały Rady Gminy Goczałkowice-Zdrój Nr XXIII/146/2020 z dnia 15.12.2020r. 

w sprawie budżetu Gminy Goczałkowice-Zdrój na 2021 rok 

 

Projekt uchwały przedstawiła skarbnik Barbara Kwiatoń. 

Projekt uchwały pozytywnie zaopiniowały Komisja Gospodarki i Finansów, Komisja Oświaty 

i Spraw Społecznych oraz Komisja Uzdrowiskowa. 

 

Głosowano w sprawie: 
zmiany uchwały Rady Gminy Goczałkowice-Zdrój Nr XXIII/146/2020 z dnia 15.12.2020r. w 

sprawie budżetu Gminy Goczałkowice-Zdrój na 2021 rok.  



 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Michał Czernek, Zbigniew Jacek, Krzysztof Kwaśny, Tadeusz Lazarek, Monika Młodzik, 

Monika Nikiel, Izabela Ogierman, Piotr Pająk, Małgorzata Paszek, Rafał Polok, Marian 

Wróbel 

NIEOBECNI (4) 

Michał Cebula, Norbert Czernecki, Łukasz Hanke, Krystyna Świerkot-Żmij 

 

c) wprowadzenia opłaty prolongacyjnej 

 

Projekt uchwały przedstawiła skarbnik Barbara Kwiatoń. 

Projekt uchwały pozytywnie zaopiniowały Komisja Gospodarki i Finansów, Komisja Oświaty 

i Spraw Społecznych oraz Komisja Uzdrowiskowa. 

 

Głosowano w sprawie: 
wprowadzenia opłaty prolongacyjnej.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Michał Czernek, Zbigniew Jacek, Krzysztof Kwaśny, Tadeusz Lazarek, Monika Młodzik, 

Monika Nikiel, Izabela Ogierman, Piotr Pająk, Małgorzata Paszek, Rafał Polok, Marian 

Wróbel 

NIEOBECNI (4) 

Michał Cebula, Norbert Czernecki, Łukasz Hanke, Krystyna Świerkot-Żmij 

 

d) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pszczyńskiemu na realizację inwestycji 

„Modernizacja instalacji wodociągowej w Szpitalu Powiatowym w Pszczynie – etap II – 

instalacja wody przeciwpożarowej i rezerwowej 

 

Projekt uchwały przedstawiła skarbnik Barbara Kwiatoń. 

Projekt uchwały pozytywnie zaopiniowały Komisja Gospodarki i Finansów oraz Komisja 

Oświaty i Spraw Społecznych. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Michał Czernek 

 

Radny Michał Czernek przyznał, że ma mieszane uczucia, bo cieszy go taka pomoc 

finansowa, ale należy patrzeć na szpital jako na nasz szpital. Procentowo wśród gmin powiatu 

pszczyńskiego najwięcej leczy się tam mieszkańców gmin Pszczyna i Goczałkowice-Zdrój. 

Kwota 100 tys. zł jego zdaniem nie brzmi źle, ale inne gminy przeznaczają na ten cel więcej 

środków. Gmina Pszczyna na nabycie udziałów w spółce przeznaczyła 760 tys. zł, gmina 



Suszec przeznaczy na pomoc szpitalowi 200 tys. zł, a Miedźna – także 200 tys. zł, czyli dwa 

razy więcej niż Goczałkowice. Radny podkreślił, że jesteśmy najbogatszą gminą w powiecie, 

a powiat wnioskował o 200 tys. zł. M. Czernek powiedział, że jest mu trochę wstyd jako 

mieszkańcowi Goczałkowic. Zaapelował, by zastanowić się, by wielkość pomocy była 

adekwatna do liczby mieszkańców, która leczy się w szpitalu i do wielkości budżetu. 

 

Głosowano w sprawie: 
udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pszczyńskiemu na realizację inwestycji 

„Modernizacja instalacji wodociągowej w Szpitalu Powiatowym w Pszczynie – etap II – 

instalacja wody przeciwpożarowej i rezerwowej.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Michał Czernek, Zbigniew Jacek, Krzysztof Kwaśny, Tadeusz Lazarek, Monika Młodzik, 

Monika Nikiel, Izabela Ogierman, Piotr Pająk, Małgorzata Paszek, Rafał Polok, Marian 

Wróbel 

NIEOBECNI (4) 

Michał Cebula, Norbert Czernecki, Łukasz Hanke, Krystyna Świerkot-Żmij 

 

e) zmiany uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej na wymianę źródeł 

ciepła oraz poprawy efektywności energetycznej w budynkach mieszkalnych 

jednorodzinnych, realizowanych w ramach „Programu ograniczania niskiej emisji na terenie 

Gminy Goczałkowice-Zdrój” 

 

Projekt uchwały przedstawiła skarbnik Barbara Kwiatoń. 

Projekt uchwały pozytywnie zaopiniowały Komisja Gospodarki i Finansów, Komisja Oświaty 

i Spraw Społecznych oraz Komisja Uzdrowiskowa. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Michał Czernek 

 

Radny Michał Czernek podziękował za ten projekt uchwały, który doprowadzi do poprawy 

jakości powietrza w gminie. 

 

Głosowano w sprawie: 
zmiany uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej na wymianę źródeł 

ciepła oraz poprawy efektywności energetycznej w budynkach mieszkalnych 

jednorodzinnych, realizowanych w ramach „Programu ograniczania niskiej emisji na terenie 

Gminy Goczałkowice-Zdrój”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 



ZA (11) 

Michał Czernek, Zbigniew Jacek, Krzysztof Kwaśny, Tadeusz Lazarek, Monika Młodzik, 

Monika Nikiel, Izabela Ogierman, Piotr Pająk, Małgorzata Paszek, Rafał Polok, Marian 

Wróbel 

NIEOBECNI (4) 

Michał Cebula, Norbert Czernecki, Łukasz Hanke, Krystyna Świerkot-Żmij 

 

f) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości zabudowanej, położonej w Goczałkowicach-

Zdroju przy ul. Polnej 1c 

 

Projekt uchwały przedstawiła Gabriela Zipser, pracownik Urzędu Gminy. 

Projekt uchwały pozytywnie zaopiniowały Komisja Gospodarki i Finansów, Komisja Oświaty 

i Spraw Społecznych oraz Komisja Uzdrowiskowa. 

 

Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości zabudowanej, położonej w Goczałkowicach-

Zdroju przy ul. Polnej 1c.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Michał Czernek, Zbigniew Jacek, Krzysztof Kwaśny, Tadeusz Lazarek, Monika Młodzik, 

Monika Nikiel, Izabela Ogierman, Piotr Pająk, Małgorzata Paszek, Rafał Polok, Marian 

Wróbel 

NIEOBECNI (4) 

Michał Cebula, Norbert Czernecki, Łukasz Hanke, Krystyna Świerkot-Żmij 

 

g) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości, położonej w Goczałkowicach-Zdroju przy ul. 

Uzdrowiskowej 

 

Projekt uchwały przedstawiła Gabriela Zipser, pracownik Urzędu Gminy. 

Projekt uchwały pozytywnie zaopiniowały Komisja Gospodarki i Finansów, Komisja Oświaty 

i Spraw Społecznych oraz Komisja Uzdrowiskowa. 

 

Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości, położonej w Goczałkowicach-Zdroju przy ul. 

Uzdrowiskowej.  

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Michał Czernek, Zbigniew Jacek, Krzysztof Kwaśny, Tadeusz Lazarek, Monika Młodzik, 

Monika Nikiel, Izabela Ogierman, Piotr Pająk, Małgorzata Paszek, Rafał Polok, Marian 

Wróbel 

NIEOBECNI (4) 



Michał Cebula, Norbert Czernecki, Łukasz Hanke, Krystyna Świerkot-Żmij 

 

h) przyjęcia Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Goczałkowice-Zdrój na lata 

2021-2027 

 

Projekt uchwały przedstawiła sekretarz Maria Ożarowska. 

Projekt uchwały pozytywnie zaopiniowały Komisja Gospodarki i Finansów, Komisja Oświaty 

i Spraw Społecznych oraz Komisja Uzdrowiskowa. 

 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Goczałkowice-Zdrój na lata 

2021-2027.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Michał Czernek, Zbigniew Jacek, Krzysztof Kwaśny, Tadeusz Lazarek, Monika Młodzik, 

Monika Nikiel, Izabela Ogierman, Piotr Pająk, Małgorzata Paszek, Rafał Polok, Marian 

Wróbel 

NIEOBECNI (4) 

Michał Cebula, Norbert Czernecki, Łukasz Hanke, Krystyna Świerkot-Żmij 

 

 

8. Sprawozdanie z pracy Wójta Gminy 
 

Gabriela Placha przedstawiła sprawozdanie z pracy Wójta Gminy. 

 

Realizowane są trzy inwestycje, które powoli dobiegają końca:  

 budowa pięcioodziałowego przedszkola (wewnątrz budynku wykonano ściany 

działowe, prace instalacyjne, trwają roboty wykończenia wnętrz), 

 budowa zbiornika retencyjnego przy ul. Zimowej (prace ziemne wykonane w 95%, 

wykonano kanalizację, trwają prace przygotowawcze do odtworzenia drogi i 

chodnika, wybudowano w 60% kanalizację deszczową), 

 rozbudowa ul. Krzyżanowskiego (wykonano warstwy konstrukcyjne pod jezdnię, 

zabudowano krawężniki, układany jest chodnik). 

 

Kolejne zadania i przetargi: 

 remont boiska przy SP nr 1 (zorganizowano przetarg – wpłynęło 6 ofert, wybrano 

ofertę firmy Activia z Łodzi za cenę 418 200 zł). 

 przetarg na świadczenie usługi odbioru i zagospodarowania odpadów komunalnych 

powstających na terenie nieruchomości Gminy Goczałkowice-Zdrój, na których 

zamieszkują mieszkańcy oraz odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych 



zebranych podczas prac porządkowych z terenu Gminy Goczałkowice-Zdrój oraz 

usługi likwidacji dzikich wysypisk (ogłoszony 8 lipca, termin składania ofert 10 

sierpnia, wpłynęła 1 oferta, trwa jej badanie), 

 przetarg na świadczenie usług transportowych w zakresie dowozu uczniów z terenu 

gminy Goczałkowice-Zdrój do szkół i placówek w roku szkolnym 2021/2022 (nikt nie 

złożył oferty). 

 

Program Ograniczenia Niskiej Emisji: 

Złożono wniosek do WFOŚiGW na realizację IV etapu. Po realizacji tego etapu wykonanych 

będzie 625 inwestycji, w tym 45 budynków docieplonych (ściany), 50 budynków 

docieplonych (dachy, stropodachy), 65 budynków w których wymieniono okna oraz wymiana 

kotłów: 65 (z węgla na węgiel), 335 (z węgla na gaz) i 65 (z gazu na gaz). Te IV etapy będą 

kosztować 5 715 543 zł. 

Mieszkańcy złożyli zapotrzebowanie na kolejne inwestycje, które będą realizowane z 

środków własnych. 

 

Ogłoszono II konkurs na realizację zadań publicznych w dziedzinie wspierania i 

upowszechniania kultury fizycznej na dwa zadania: 

1. Zagospodarowanie czasu wolnego dzieci i młodzieży z terenu gminy Goczałkowice-Zdrój 

oraz rozwój ich zainteresowań m.in. poprzez wspieranie realizacji programów szkoleniowych 

w różnych dyscyplinach, ze szczególnym uwzględnieniem zespołowych gier sportowych oraz 

pływania (pula: 20 000 zł) 

2. Wspieranie działań mających na celu pełniejsze wykorzystanie walorów sportowo-

rekreacyjnych gminy poprzez organizowanie uprawiania sportu, systematyczne szkolenie 

sportowe, organizowanie współzawodnictwa sportowego i udział drużyn sportowych w 

rozgrywkach piłkarskich ligowych (pula: 30 000 zł) 

 

W niedzielę odbędą się Dożynki Gminne. Wójt zaprosiła do udziału w uroczystości. 

 

9. Wolne głosy i wnioski 
 

W dyskusji wzięli udział: 
- Krzysztof Kwaśny 

- Rafał Polok 

- Izabela Ogierman 

- Tadeusz Lazarek 

- Zbigniew Jacek 

 

Radny Krzysztof Kwaśny poinformował, że od kilku mieszkańców otrzymał informację, że 

na Rondzie Pod Bocianem powypadało dość sporo kostek brukowych. Poprosił o zajęcie się 



problemem i naprawienie nawierzchni. Wójt Gabriela Placha powiedziała, że przekaże 

informację do Powiatowego Zarządu Dróg, który administruje rondem. 

Radny Rafał Polok zapytał, czy kopalnia wykonuje jakieś remonty? Mieli remontować 

prywatne posesje, a chyba nic się nie dzieje. Wójt poinformowała, że w ubiegłym tygodniu na 

wniosek mieszkańców odbyło się spotkanie na temat szkód górniczych. Mieszkańcy 

przyznali, że żadne szkody nie są usuwane, nie da się dodzwonić do kopalni. Podczas 

spotkania ustalono, że mieszkańcy, u których szkody nie są usuwane przygotują pisma do 

Okręgowego Urzędu Górniczego z prośbą o interwencję. W przyszłym miesiącu planowany 

jest udział przedstawicieli kopalni w sesji.  

Radna Izabela Ogierman zapytała, co z przetargiem na dowóz dzieci do szkół? Czy jest 

zagrożenie, że od września nie będą miały jak dojechać do szkoły? Wójt Gabriela Placha 

odpowiedziała, że robi wszystko, żeby tak się nie stało. Są prowadzone rozmowy z firmami 

przewozowymi. Do końca tygodnia powinno udać się wyłonić firmę, która będzie 

wykonywała tę usługę. 

Przewodniczący Tadeusz Lazarek poinformował, że Rafał Polok został laureatem X edycji 

konkursu społecznościowego „Samorządowiec Roku” 2021. Złożył gratulacje radnemu. 

Radny Zbigniew Jacek przyznał, że trudne jest prowadzenie dyskusji na sesji przez tablet, ze 

względu na problemy techniczne. Poinformował, że planuje posiedzenie Komisji 

Uzdrowiskowej u nowego prezesa uzdrowiska. Zapytał, jacy strażacy otrzymali odznaczenia 

podczas dzisiejszej sesji? Przewodniczący powiedział, że informacja pojawi się na stronie 

internetowej Urzędu Gminy. 

Radca prawny Michał Hassa przyznał, że problemy z dźwiękiem wynikały z tego, że prezes 

uzdrowiska nie wyłączał mikrofonu. 

 

10. Zakończenie obrad 
 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął XXX sesję Rady Gminy Goczałkowice-Zdrój. 

 

  

Przewodniczący 

Rada Gminy Goczałkowice-Zdrój 

  

 

Przygotowała: Paweł Komraus 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


